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unprecedented global participation

Cairo, Egypt, December 8, 2023: The

eighth edition of the Cairo

International Wood and Woodworking

Machinery Exhibition (Cairo

WoodShow) was inaugurated on

Thursday, December 7, with

unprecedented international

participation at the Cairo International

Convention Centre, marking the

commencement of activities that will continue until December 10th. More than 160 exhibitors

from over 60 countries around the world are taking part in the woodshow.

The opening ceremony was attended by Eng. Tarek Habashi Chairman of Chamber of Wood

Products and Furniture Industry CWWFI, Chairman of the Egyptian Furniture Export Council Ihab

Deryas, Eng. Alaa Salah El Din, President of the Central Administration of Local Manufacturing at

the Industrial Development Authority, Walid Fargal Director General at Strategic Exhibitions and

Conferences, and Hossam Kobaisi, the CEO of Strategic Exhibitions and Conferences in Egypt,

along with a number of big buyers, specialists and key players from the wood and woodworking

machinery industry, as well as local and international media.

Organized by the Strategic Exhibitions and Conferences under the patronage of the Egypt’s

Ministry of Trade and Industry and also the Ministry of Environment, the exhibition is considered

the only specialized trade platform in the wood and woodworking machinery industry in the

North African region. It provides participants and visitors with the opportunity to explore the

latest industry trends, technologies, and wood-related products, while also showcasing various

international brands.

http://www.einpresswire.com
https://www.woodshowglobal.com/global
https://www.woodshowglobal.com/cairo


Hossam Kobaisi, the CEO of Strategic Exhibitions and Conferences in Egypt, stated: "The

exhibition serves as an exceptional platform for industry professionals in the wood and

woodworking machinery industry to review the latest developments in technology, furniture and

machinery, alternative materials, and production supplies. This enhances economic partnerships

and attracts numerous investments that contribute to boosting the local economy in general and

the wood and furniture sector in particular."

The exhibition features international pavilions from various countries, including China, India,

Italy, Turkey, France, and Russia. It is expected to attract a wide audience of more than 9,000

visitors.

The exhibition has official support from leading associations and institutions worldwide,

including the FrenchTimber, as well as sponsors and partners such as Good Wood and Aro Art.

The Cairo WoodShow provides an ideal opportunity for local, regional, and international

companies, including suppliers, traders, and distributors of building materials, furniture

manufacturers, machinery, architects, interior designers, contractors, developers, and

construction companies. They can showcase the best woodworking machinery, wooden tools,

furniture accessories, and the latest technologies in the sector, exchange knowledge and

experiences, and establish key partnerships that contribute to building long-term and strong

business relationships, creating investment opportunities, and driving industry growth.

The exhibition offers an exclusive Visiting Buyers’ Program, which includes attractive incentives,

bilateral meeting arrangements, and access to a diverse network for selected buyers nominated

by exhibitors, industrial associations, or government bodies. This facilitates valuable

communication, exploration of industry trends, and the creation of new job opportunities.

Participants expressed that the eighth edition of the exhibition comes with new and different

ideas, aligning with the qualitative initiatives launched by the Egyptian government to develop

the industrial sector, contributing to the country's economic growth. This is part of their plan to

promote local manufacturing, reduce dependence on imports, and create new employment

opportunities.

Simultaneously with the launch of the eighth edition of the Cairo WoodShow, the first edition of

the International Glass Manufacturing Show was inaugurated. The show features latest

developments in the glass industry from raw materials to finished products, serving as a

dynamic platform bringing together experts and industry leaders to explore the latest trends

and developments in the glass industry.

The exhibition opens its doors daily from 11 AM to 8 PM (Hall number 4).

-Ends-



ريغ ةيلود تاكراشمب باشخألل يلودلا ةرهاقلا ضرعم نم ةنماثلا ةرودلا تايلاعف قالطنا

ةقوبسم

ةخسنلا تايلاعف سيمخلا سمأ موي تقلطنا :2023 ربمسيد 8 ،ةيبرعلا رصم ةيروهمج ،ةرهاقلا

،ضراعملاو تارمتؤملل يلودلا ةرهاقلا زكرم يف باشخألل يلودلا ةرهاقلا ضرعم نم ةنماثلا

لوح ةلود 60 + نم ضراع 160 نع ديزي ام ةكراشمب يراجلا ربمسيد نم 10 لا ىتح رمتسي يذلاو

.ملاعلا

،ثاثألاو باشخألا تاجتنم ةعانص ةفرغ ةرادإ سلجم سيئر يشبح قراط سدنهملا حاتتفالا رضح

تارادإلا سيئر نيدلا حالص ءالع سدنهملاو ،ثاثألل يريدصتلا سلجملا سيئر سايرد باهيإو

ةعومجم ماع ريدم لغرف ديلوو ،ةيعانصلا ةيمنتلا ةئيهب يلحملا عينصتلل ةيزكرملا

يجيتارتسالا ةكرش ماع ريدم يسيبق ماسحو ،تارمتؤملاو ضراعملا ميظنتل يجيتارتسالا

نيرتشملا رابك نم ددع بناج ىلإ ،ةيبرعلا رصم ةيروهمج يف تارمتؤملاو ضراعملا ميظنتل

.ةيلودلاو ةيلحملا مالعإلا لئاسوو عاطقلا يف نييسيئرلا نيبعاللاو نيصصختملاو

ةرازو ةياعرب " تارمتؤملاو ضراعملا ميظنتل يجيتارتسالا" ةكرش همظنت يذلا ضرعملا لكشي

ةديحولا ةيراجتلا ةصنملا" ،ةيرصملا ةئيبلا ةرازوو ةيرصملا ةعانصلاو ةراجتلا

ةصرف راوزلاو نيكراشملل حيتت يتلاو ."ايقيرفأ لامش ةقطنمب باشخألا عاطق يف ةصصختملا

فوقولاو ،باشخألاب ةطبترملا تاجتنملاو تاينقتلاو ةعانصلا تاهاجتا ثدحأ ىلع فرعتلا

.ةددعتملا ةيملاعلا ةيراجتلا تامالعلا ىلع

ةيئانثتسا ةصنم ضرعملا لكشي " :رصمب ضرعملل ةمظنملا ةكرشلا ماع ريدم ،يسيبق ماسح لاقو

تالاجم يف تادجتسملا رخآ ضارعتسال ،ةراجنلاو باشخألا عاطق يف نيلماعلاو عانصلل

،جاتنإلا تامزلتسمو ةليدبلا تاماخلاو باشخألاو ثاثألا ةعانص تانيكامو ايجولونكتلا

اهنأش نم يتلا ةديدعلا تارامثتسالا بذجو ةيداصتقالا تاكارشلا دقع صرف نم ززعي امم

".صوصخلا هجو ىلع ثاثألاو باشخألا عاطقو ماع لكشب يلحملا داصتقالا ةوق زيزعت

ايكرتو ايلاطيإو دنهلاو نيصلا اهنم ملاعلا لود فلتخم نم ةيلود ضرع ةحنجأ ضرعملا مضيو

 .رئاز فالآ 9 لا فقس زواجتي راوزلا نم ًاعساو ًالابقإ دهشي نأ عقوتيو ،ايسورو اسنرفو

باشخألا ةيعمج اهزربأ ،ملاعلا لوح ةدئار تاسسؤمو تايعمج نم يمسر معدب ضرعملا ىظحي امك

.Good Wood،  Aro Art مهنم ءاكرشلاو ةاعرلا نم ددع بناج ىلإ French Timber. ةيسنرفلا

ةيلودلاو ةيميلقإلاو ةيلحملا تاكرشلل ةيلاثم ةصرف باشخألل يلودلا ةرهاقلا ضرعم رفوي

تالآلاو ثاثألا يعنصمو ءانبلا داوم يعزومو راجتو يدروم نم ملاعلا ءاحنأ عيمج يف

تاكرشو نيروطملاو نيلواقملاو يلخادلا روكيدلا يممصمو نييرامعملا نيسدنهملاو

تاراوسسكإو ةيبشخلا تاودألاو باشخألا ةعانص تانيكام تاجتنم لضفأ ضرعل ،ءانبلا

تاكارش ماربإو تاربخلاو ةفرعملا لدابت بناج ىلإ ،عاطقلا يف تاينقتلا ثدحأو ثاثألا

ةلجع عفدو ةيرامثتسا صرف قلخو ،ةيوقو دمألا ةليوط ةيراجت تاقالع ءانب يف مهست ةسيئر

.ةعانصلا ومن

زفاوح لمشي يذلاو راوزلا نيرتشملل يرصحلا هجمانرب باشخألل يلودلا ةرهاقلا ضرعم مدقيو

لبق نم مهحيشرت متي نيذلا نيرتشملا رابكل حيتيو ،ةيئانث تاعامتجا قيسنتو ،ةباذج



،ةعونتم ةكبش ىلإ لوصولا ،ةيموكحلا تائيهلا وأ ةيعانصلا تاداحتالا وأ نيضراعلا

.ةديدج لمع صرف حتفو ،ةعانصلا تاهاجتا فاشكتساو ،ةميقلا تالاصتالا زيزعتو

عم نمازتلاب ةفلتخمو ةديدج راكفأب قلطني ةنماثلا هترود يف ضرعملا نإ" :نوكراشم لاقو

يف مهسي ام ةعانصلا عاطق ةيمنتل ةيرصملا ةموكحلا اهتقلطأ يتلا ةيعونلا تاردابملا

ىلع دامتعالا صيلقتو يلحملا عينصتلا زيزعتل اهتطخ نمض ،ةلودلل يداصتقالا ومنلا قيقحت

".ةديدج لمع صرف قلخو ،تادراولا

حاتتفا ،باشخألل يلودلا ةرهاقلا ضرعمل ةنماثلا ةرودلا قالطنا عم نمازتلاب مت امك

يذلاو ،جاجزلا تاعانص ايجولونكتو تاجتنمل يلودلا ضرعملا نم ىلوألا ةرودلا تايلاعف

ةصنم دعيو ،ةيئاهن تاجتنم ىلإ ماخ داوم نم جاجزلا ةعانص يف تاروطتلا رخآ ضرعتسي

ملاع يف تاروطتلاو تاهاجتالا ثدحأ فاشكتسال ةعانصلا ةداقو ءاربخ عمجت ةيكيمانيد

.جاجزلا

مقر ةعاق) ًءاسم 8 ةعاسلا ىلإ اًحابص 11 ةعاسلا نم راوزلل اًيموي هباوبأ ضرعملا حتفي

4).
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